
FAU-møte 

Møtereferat 

Møtedato: 25/8-21 

Til stede: Hilde   (1.trinn)  

Stina Riis Andersen (2.trinn)  

Ida Wangen Garli (3. trinn)   

Ida Bergstrøm  (4. trinn)  

Henrikke  Tvedt (5.trinn)   

Tom Hellebø( 6.trinn)  

Joachim Holler Deisz (7. trinn)  

Truls Larsen (rektor) 

 (digitalt møte)  

 

Neste møte:  15. september  mars kl 19:00   

  

Informasjon fra Rektor 

- Grønt nivå pr i dag, kan bli utfordrende ift  smittesporing  

 

Saker  

- 30. august er det foreldremøte for 1. trinn.  Henrikke informerer kort om FAU og 

forklarer kort om mulighetene til å være med å påvirke.  

- nye representaner må velges på foreldremøter.  Forldremøter avvikles fortløpende fra 

uke 35. 

- Nytt styre velges og konstitueres på neste mte.  

.  

Saker fra trinnet  

- Skolegenser – hadde det vært noe å lage for elvene? Logo konkurranse  etc via 

elevrådet.  Rektor tar dette videre.  

- Trafikksituasjon - kaotisk mellom 0815 og 09:30.  Står ofte jobbebiler/anleggsmaskiner 

på den nye snuplassen. Rektor sender e-post til prosjektet at plassen ikke må brukes til 

parkering. 

- Overgangsfeltet er flyttet lenger opp. Flere av barna går likevel over veien på «gammelt» 

sted av gammel vane.   Fint om dette kan tas opp klassevis for de yngste elvene, gjerne 

med å vise hvordan det skal gjøres.  

- Ønske om å begrense tungtrafikken mellom 08:00 og 8:30 videre i rive/byggeprosjektet. 

Rektor tar dette videre.  

- Det er kommet ønske om at ukeplan bør pintes ut slik at barna selv kan følge med på 

lekser og uken.  
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- Gym i Gildehallen. Vurdere om barna skal følges når det er mørkt om morgenen. Det kan 

oppfattes som noe skremmende for enkelte med tanke på MO-senteret.  Den enkeltes 

klasse oppfordres også å ta kontakt direkte med lærer.  

 

 

 

 


